
Protokół Nr III 
z III sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 12 grudnia 2014r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury i trwało od godz. 13.20 do 
godz. 14.30.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka zgodnie z załączona listą obecności. Obrady 
prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.
Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który przedłożony został radnym przed III sesją Rady 
Gminy

Porządek obrad.
1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności
5. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i ustalenia jej składu.
b) W sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy

6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie obrad.

Pani Agnieszka Gryglas zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 4 . Sprawozdanie Wójta z 
bieżącej działalności ponieważ w sesji nie uczestniczy Pan Wójt.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za” przy obecności 15 
Radnych/
Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad
3. Przyjecie protokołu z ostatniej sesji.
4. Podjęcie uchwał

a) W sprawie powołania Komisji rewizyjnej i ustalenia jej składu
b) W sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy

5. Sprawy różne i wolne wnioski
6. Zamkniecie obrad

Przebieg obrad. 

Ad.l Powitanie i otwarcie obrad.

Otwarcia obrad III sesji Rady Gminy dokonał Pan Marcin Kaczmarczyk -  przewodniczący Rady 
Gminy, powitał zebranych i stwierdził, że w dzisiejszy obradach zgodnie z listą obecności i 
uczestniczy 15 radnych na 15 Radnych zgodnie z listą obecności.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym, jednogłośnie wybrany został Pan Ryszard Klusek.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący obrad zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji.

Do protokołu z ostatniej sesji Radni uwag nie wnieśli.
Protokół Nr 11/2014 

z dnia 5 grudnia 2014r.



Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła większością głosów / 14 głosów „za”, i głos 

„wstrzymujący”/.

Ad. 4 Podjęcie uchwał

a) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i ustalenia je j składu

Prowadzący obrady zaproponował następujący skład komisji rewizyjnej:

Pan Kłębek Krzysztof 

Pan Pasoń Marek 

Pani Marcinkiewicz Andrzej 

Pani Kuśkowska Helena

W głosowaniu jawnym ww. skład komisji został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za” przy 

obecności 15 Radnych/

Członkowie komisji spośród siebie wytypowali Pana Krzysztofa Kłębka na przewodniczącego 

komisji.

Pani Agnieszka Gryglas zwróciła się do radcy prawnego z pytaniem , czy wybór 

przewodniczącego komisji rewizyjnej nie powinien odbyć się w głosowaniu tajnym.

Radca prawny odpowiedział, że wyboru przewodniczącego komisji rewizyjnej dokonuje się w 

glosowaniu jawnym.

W dalszej kolejności prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: kto jest za tym, aby 

przewodniczącym komisji rewizyjnej był pan Krzysztof Kłębek.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie /15 głosami „za”/

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji rewizyjnej i 
ustalenia jej składu i poddał go pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym 
Uchwała Nr III/3/2014 
Rady Gminy Dąbrówka 
Z dnia 12 grudnia 2014r.
została przyjęta jednogłośnie /15 glosami „za” przy obecności 15 Radnych.

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) W sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy

Pan Rosa Sławomir nawiązując do zaproponowanych składów komisji, zgłosił wniosek 
formalny o przegłosowanie składów poszczególnych komisji.
Pani Kuśkowska Helena powiedziała, że tylko niektóre osoby są niezadowolone z 
zaproponowanego przez przewodniczącego przydziału do składu komisji.
Przewodniczący obrad zaproponował następujące składy osobowe komisji stałych

Komisja Budżetowo -  Finansowa
1. Klusek Ryszard
2. Sobczak Józef Sylwester
3. Misztal Mariusz Tadeusz
4. Kuligowski Mirosław Józef
5. Gryglas Agnieszka
6. Rosa Sławomir Krzysztof

Komisja Gospodarcza



1. Wójcik Grzegorz
2. Pasoń Marek
3. Sobczak Józef Sylwester
4. Wróbel Hanna
5. Łukasiewicz Regina Maria

Komisja Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego
1. Marcinkiewicz Andrzej Szczepan
2. Kłębek Krzysztof
3. Kuligowski Mirosław Józef
4. Misztal Mariusz Tadeusz
5. Rasiński Tomasz
6. Kuśkowska Helena Jadwiga

Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym
1. Kaczmarczyk Marcin
2. Wójcik Grzegorz
3. Marcinkiewicz Andrzej Szczepan
4. Klusek Ryszard
5. Rasiński Tomasz
6. Łukasiewicz Regina Maria

Komisja Oświaty Kultury i Sportu
1. Kaczmarczyk Marcin
2. Kłębek Krzysztof
3. Pasoń Marek
4. Wróbel Hanna
5. Rosa Sławomir Krzysztof
6. Kuśkowska HelenaJadwiga
7. Gryglas Agnieszka

Nawiązując do zaproponowanych składów osobowych komisji p. Rosa Sławomir poinformował, że 
został przydzielony do komisji oświaty kultury i sportu a chciałby pracować w komisji rozwoju i 
gospodarki mieniem komunalnym. Pan Rosa prosił aby do składu komisji budżetowo -  finansowej 
włączona została Pani Hanna Wróbel i Pan Tomasz Rasiński. Pani Łukasiewicz Regina nawiązując 
do wypowiedzi Pana Rosy powiedziała, że jest przydzielona do Komisji Rozwoju i Gospodarki 
Mieniem Komunalnym i wyraża zgodę na przejście do Komisji Oświaty Kultury i Sportu. Pan 
Rasiński Tomasz powiedział, że chce pracować w Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym do której został wstępnie przydzielony.
Pani Wróbel Hanna prosiła o przydzielenie jej do Komisji Budżetowo -  Finansowej.
Ponieważ żaden z członków komisji budżetowo -  finansowej nie wyraził zgody na zamianę z p. 
Wróbel pan Rosa Sławomir zaproponował aby zwiększyć skład osoby przedmiotowej komisji o jedną 
osobę.
Pani Agnieszka Gryglas zgłosił wniosek o zwiększenie do siedmiu osób składu komisji budżetowo -  
finansowej.
Prowadzący obrady poddał pod glosowanie wniosek o zwiększenie składu osobowego komisji 
budżetowo -  finansowej do siedmiu osób.
W głosowaniu jawnym wniosek został odrzucony większością głosów / 6 głosów „za”, 9 głosów 
„przeciw”
Prowadzący obrady ponownie odczytał zaproponowane składy komisji wraz z wprowadzonymi 
zmianami.

Komisja Budżetowo -  Finansowa
1. Klusek Ryszard
2. Sobczak Jozef



3. Misztal Mariusz

4. Kuligowski Mirosław 
Gryglas Agnieszka
5. Rosa Sławomir

Komisja Gospodarcza
1. Wójcik Grzegorz
2. Pasoń Marek
3. Sobczak Jozef
4. Wróbel Hanna
5. Łukasiewicz Regina

Komisja zdrowia spraw socjalnych i porządku publicznego
1. Marcinkiewicz Andrzej
2. Kłębek Krzysztof
3. Kuligowski Mirosław
4. Misztal Mariusz
5. Rasiński Tomasz
6. Kuśkowska Helena

Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym
1. Kaczmarczyk Marcin
2. Wójcik Grzegorz
3. Marcinkiewicz Andrzej
4. Klusek Ryszard
5. Rasiński Tomasz
6. Rosa Sławomir

Komisja Oświaty Kultury i Sportu
1. Kaczmarczyk Marcin
2. Kłębek Krzysztof
3. Pasoń Marek
4. Wróbel Hanna
5. Łukasiewicz Regina
6. Kuśkowska Helena
7. Gryglas Agnieszka

Przedstawione składy komisji zostały poddane pod głosowanie i przyjęte zostały większością 
głosów - 12 głosów „za”, 3 głosy „przeciwne”.

Następnie każda komisja ze swojego grona wybrała przewodniczącego komisji.
Komisja Budżetowo Finansowa -  przewodniczący Klusek Ryszard 
Komisja Gospodarcza -  przewodniczący Pasoń Marek
Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego -  przewodniczący Kuligowski Mirosław 
Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym- przewodniczący Rasiński Tomasz 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu -  przewodnicząca Gryglas Agnieszka.

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych komisji 
Rady Gminy i poddał go pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym 
Uchwała NrIII/4/2014 
Rady Gminy Dąbrówka 
z dnia 12 grudnia 2014r.
została przyjęta jednogłośnie /15 glosami „za” przy obecności 15 Radnych/.
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



Ad. 5 Sprawy różne

Pan Rosa Sławomir zapytał p. skarbnik czy projekt budżetu który został doręczony radnym na 
ostatniej sesji jest kompletny
Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest to kompletny projekt budżetu Gminy na rok 2015. Aby budżet 

był bardziej czytelny dodatkowo radnym został dołączony materiał pomocniczy na temat wydatków 
inwestycyjnych.
Pan Kłębek Krzysztof zapytał, czy budżet na rok 2015 musi zostać zatwierdzony do końca bieżącego 
roku.
Pani Skarbnik odpowiedziała, że budżet powinien być co do zasady uchwalony do końca roku, w 
kwestiach wyjątkowych ustawodawca zezwala na uchwalenie budżetu do końca stycznia nowego 
roku budżetowego. Pani skarbnik zaproponowała, aby do końca roku zająć się tegorocznym budżetem 
i na ten temat powinna odbyć się posiedzenie Komisji Budżetowo -  Finansowej.
Pan Rosa Sławomir zasugerował, że jeszcze w tym roku należy przedyskutować niektóre założenia 
przyjęte do projektu budżetu.
Pani Kuśkowska Helena prosiła o umieszczanie na stronie internetowej urzędu gminy informacji o 
posiedzeniach poszczególnych komisji. Prosiła przewodniczących komisji rady o współpracę z 
sołtysami.

Ad. 6 Zamknięcia obrad

Zamknięcia obrad III sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Marcin Kaczmarczyk, dziękując 
obecnym za udział w posiedzeniu.
Na tym protokół zakończono-

Sekretarz obrad Przewodniczmy obrad

Ryszard Klusek M^cyU^aczmarczyk

Protokołowała 
G. Wójcik
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